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MÖTE OM UPPLÄGGET KRING KOMMANDE TRÄNINGAR 
 
Närvarande: Hans Johnsson, Niklas Lindén, Mattias Gustavsson OBK, 
Gunilla Gustafsson, FFF 
 
 
Vi träffades för att diskutera hur vi ska gå vidare med träningarna i Team 96 
och Team 97. Det vi kom fram till nedan, kommer vi att sprida på mötet den 23/6, 
för att de anslutna klubbarna ska få tycka till… 
Vi kommer sedan att åter träffas i slutet av augusti för att ha ett färdigt koncept 
att presentera på den sista träningen för Team 97 den 1/9. 
 
Vi kom fram till redan nu att det var fullt tillräckligt med de båda lagen som redan är 
igång, och att starten för Team 98 kan komma först 2011.  
 
 
TRÄNINGARNA: 
 
- Killar och tjejer vid samma tillfälle 

 
- Blocken 16.30 – 18.00 och 18.00 – 19.30 fungerar bra. 

 
- Tidsperioden under hösten bör vara september – december. 

 
- Helst en fast träningsdag på en vardag, gärna varannan vecka. 

 
- Ledare med från varje lag, gärna flera eftersom vi utbildas samtidigt 

och dessutom träffar varandra från föreningarna. 
 

- Träningstillfällena varvas med teori och studiebesök. 
 

- Efter träningarna är det viktigt att deltagarna får äta, t ex macka och banan. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 

UTTAGNING 
 
Att tänka på vid uttagning av spelare från respektive förening: 
 
 
- Klubbens förutsättningar bestämmer uttagningen, dvs det beror på hur ens års- 
- kull ser ut…m a o hur många bra spelare man har. 

 
- Man ska skicka de ”mest spännande” spelarna… 

 
- Det bästa antalet att ha på träning är 24-25 spelare + 4 målvakter/grupp.  

 
- Blir det totala antalet spelare fler, får man gå tillbaka till klubbarna för 

diskussion.  
 

 
 
 
TILLÄGG 
 
Upplägget vad gäller ekonomin får diskuteras mellan klubbarna i alliansen. 
Kontakter har tagits av tränarna med motsvarande tränare i Mark för ett ev utbyte. 
 
Det är viktigt att informationen kring upplägget i alliansen kommuniceras på rätt 
sätt till de klubbar som kan vara intresserade, eftersom det hörts en del varianter på 
ryktesspridning. Och att den information som ligger på hemsidan är korrekt. 
 
 
 
 
/Vid protokollet, Gunilla G, FFF 
 
  
  
 
 

 


